

# Socionomsektionen

## Möte 2

### 2021-09-16

### Sektionsrummet

---



#### Närvarande medlemmar:

Rebecka Brorsson  
 Helga Jarnås  
 Sofija Dimitrijevic  
 Alexandra Mileusnic  
 Anton Silverbern  
 Christina Nilsson (kom 17:35)  
 Ellen Arnetorp  
 Elvira Hansson  
 Fanny Björck  
 Rasmus Johnsson  
 Smilla Olsson  
 Wilde Wiik

#### Ständigt adjungerade:

---

#### Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

## Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	Helga öppnar mötet 17:06.
2.	Fastställande av dagordning	Ja
3.	Val av sekreterare	Till sekreterare väljs Rebecka.
4.	Val av justerare	Till justerare väljs Anton och Fanny.
5.	Adjungeringar	-
6.	Föregående mötesprotokoll	O <del>k</del>

7.	Meddelande från ordförande	<ul style="list-style-type: none"><li>- Driven: önskemål, att allt relevant läggs in under socionomsektionsmappen under ens utskott för att underlätta nästa person på posten.</li><li>- Arkiv</li><li>- Terminsombud och studieråd, 2 per klass och ort. Saknas antal. Elvira huvudansvar för terminsombuden: bjuder in till möten 2-3 per termin. Fanny hjälper Elvira, bland annat med att stöjda under mötena.</li><li>- Studieråd den 2 december.</li><li>- Påminnelse om Kvalitetsdialog den 14 oktober. 2 studentrepresentanter behövs från oss. Smilla kan inte det datumet. Höra med Kajsa och Linnea om detta.</li><li>- Påminnelse om mejlsignatur och namn + bild. Ändra även på telefonen.</li><li>- Tankar om "caféevent" + utskick anmälan. Speed dating, tipsrunda, små filmer.</li><li>- 20-23 platser i Lund (29/9). 40 platser i hbg (28/9).</li><li>- Datum för utskick av inbjudan stormötet. 1 december, 20 dagar innan skickas inbjudan till mötet.</li><li>- Ha med socionomsektionen på tenta fika den 11/10. förslag på att Elvira och Anton är med. Vision kommer också vara med.</li><li>- Regler för sektionsrummet:</li></ul>
----	----------------------------	---

		<ul style="list-style-type: none"> <li>- sitta att plugga själv eller med andra från sektionsrummet.</li> <li>- sektionsarbete</li> <li>- lunch öppet på fredagar</li> <li>- alltid någon styrelsemedlem ska vara i sektionsrummet under lunchen och inte lämna rummet.</li> <li>- är man på plats under lunchen andra dagar så kan det vara trevligt om dörren är öppen och så andra studenter kan komma in och mikra mat.</li> <li>- Anton är på plats på fredag den 17/9.</li> </ul>
8.	Meddelande från vice ordförande	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Diplom till terminsombuden, Elvira fixa nya mallar. Tacksittning på en fredag? Nobelldagen? För styrelsen, terminsombud, studentrep. För sektionsaktiva. Arbetsgrupp: Elvira, Rasmus, Wilde</li> <li>- Sälja mer merch när leveransen kommer med hoodies och tygpåsar</li> <li>- Joggingrundor?</li> </ul>
9.	Meddelande från kassör	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vid viktiga fakturer eller där man behöver ha pengar tillbaka snabbt så skriv på facebook</li> </ul>
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	
11.	Meddelande från idrottsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Bokning av hall/plan för att kunna spela hela året. andra sektions aktiviteter kan då också arrangeras där. Exempelvis: spökboll (vid halloween?) Arbetsgrupp: Anton, Sofija</li> </ul>
12.	Meddelande från eventutskottet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Klädbytardag (och sticklingar), ha snart på en vardagskväll vid</li> </ul>

		<p>typ 17:00. beroende på väder inomhus eller utomhus. Be något fackförbund att vara med.</p> <p>Arbetsgrupp: Planering: Alexandra, Elvira Hjälpa till under själva eventet: Fanny och Rebecka</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Socionomsittningen, 13/11.</li> <li>- <i>Sätta upp affisch där uppe vid ingången med info angående fredagsöppet vid lunch för att få ner studenter till sektionsrummet. Uppdraget ges till Smilla.</i></li> </ul>
13.	Meddelande från novischutskottet	
14.	Meddelande från PR-utskottet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Kondomer, kondomkungen 480 st/2300 kr. Med logga: (skicka till Smilla vid ideer)</li> <li>- Utskottströjor: namnbrickor för alla i styrelsen och tröjor (t-shirt i lila och vit?) där det står alla styrelsens utskott och poster men inte namn. beställa fler än 1 av varje utskott ifall någon skulle försvinna och i olika storlekar. Smilla drar i detta.</li> <li>- Ärende, skicka till Helga</li> </ul>
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	
18.	Meddelande från valberedningen	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Snart börja promota styrelsen och poster.</li> <li>- Ta bilder och skriva en text. (Filma lite när det känns behövligt) när det arrangeras något och berätta</li> </ul>

		<p>vad man gör och hur det ingår inom sin post.) Läggas upp på instagram storyn eller läggs ut som inlägg?</p> <p>- Spelkväll (med psykologer). höra av sig till samhällsvetarkåren i tid.</p>
19.	Meddelande från arbetsgrupper	<p>Merch+Sångbok: mål att vara klar i slutet av oktober. fixa drive dokument och grupp på fb?</p> <p>FAQ: Pågående</p> <p>Examensminglet: Har börjat planera.</p>
20.	Meddelande från ledamöter	
21.	Övrigt	<p>Inga övriga punkter togs upp</p> <p>Nästa veckas möte 30/9 kl 17:00</p>
22.	Avslutande av möte	Mötet avslutades (19:07).

Rebecka Brorsson

---

Sekreterare  
[Rebecka Brorsson]

---

Justerare  
[Anton Silverbern]

Helga Jarnås

---

Ordförande  
[Helga Jarnås]

Fanny Björck

---

Justerare  
[Fanny Björck]